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I Nerikes Allehanda lördag 22 februari kunde man läsa en artikel att”Idrottshallen håller 
stängt i 15 månader”. Det väckte känslor på många håll. 
Grunden till det är att Lekebergsskolan byggs till- och om. Matsalen på Lekebergsskolan ska 
byggas om och då ska eleverna äta lunch i bollhallen som då inte kan användas till idrott. När 
köket är klart börjar ombyggnad av bollhallen. 
Det var det här vi var oroliga för när vi reserverade oss för beslut skulle fattas innan vi visste 
vad vi skulle få för 130 miljoner som kommunen skulle borga för. Vi ville återremittera 
ärendet för att få svar på vad som skulle innefattas i 130 miljoner men det fanns inga ritningar 
klara så besked kunde inte ges. 
Att upphandlingsformen partnering skulle nyttjas gjorde inte oron mindre. Då kan man under 
tiden ändra och förhandla eller bli tvungna att ändra. 
Det som oroade mycket var texten som stod i handlingen: inom ramen för arbete i styrgruppen 
för kommande byggnationer har skisser tagits fram för att investeringsutrymmet ska räcka till 
så mycket som möjligt för att tillgodose behovet av lokaler som grundskoleverksamheten i 
skolan har. 
Vad är så mycket som möjligt undrade vi, utan svar. 
I tidningsartikeln kan vi läsa att: bollhallen är ett delprojekt i hela skolans ombyggnation, ett 
ekonomiskt dragspel inom den totala ramen 130 miljoner + 20 miljoner från LEKO som ska 
användas till underhållsarbete. 
Det kan bli beslut på att vi skjuter till extra pengar när vi har en entreprenör på plats. Sedan 
får vi se om det rullar på eller om det blir ekonomiska överraskningar, stod det i artikeln. Är 
det positiva eller negativa överraskningar? 
När beslut om att kommunen skulle gå i borgen för 130 miljoner var det inte tal om att det 
skulle bli dyrare eftersom man skulle bygga en skola för 130 miljoner.  
Om det blir högre kostnader kommer också kapitalkostnaden öka och det drabbar Kultur- och 
bildningsnämndens budget.  
Fråga: 
Är det positiva eller negativa överraskningar som kan komma och 
vilka är ”vi” som ska skjuta till mer pengar om bygget kommer att kosta mer och kan det bli 
lägre standard än man tänkt från början om 130 miljoner ska räcka till skolbyggnaden eller  
är det en missuppfattning som skett i N-A? 
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